

«РИ» № 4/2018

Тема номера: 15 лет возрожденному изданию. По страницам журнала

Theme of the issue: The 15th Anniversary of the Revived Magazine.

Leafing Through the Pages

**BVLGARI. Очарование женственности.
Великолепие римских драгоценностей**

С 7 сентября 2018 по 13 января 2019 года Музеи Московского Кремля предоставили выставочные залы Успенской звонницы и Патриаршего дворца для показа более 500 произведений высокого ювелирного искусства. Это первый масштабный проект в России, посвященный творчеству всемирно известного итальянского дома BVLGARI, история которого насчитывает более 130 лет. В кратком обзоре называются фамилии самых знаменитых людей, ставших счастливыми обладателями изысканных и дорогостоящих украшений – кольца, серьги, кольца, брошей, подвесок. Нет сомнения, что созерцание изделий ювелирного искусства доставит каждому эстетическое наслаждение.

**BVLGARI. TRIBUTE TO FEMININITY.
MAGNIFICENT ROMAN JEWELS**

From September 7, 2018 to January 13, 2019, over 500 pieces of high-end jewelry will be exhibited at the Moscow Kremlin Museums Exhibition Hall of the Assumption Belfry and the Exhibition Hall of the Patriarch's Palace. This is the first project of such scope to be held in Russia by the world-known Italian Maison BVLGARI, whose history dates back more than 130 years. The brief account of this event presents names of celebrities, proud owners of the exquisite and costly jewels of this brand: necklaces, earrings, rings, brooches and pendants. Without doubt, merely observing these magnificent objects of high jewelry art gives one true aesthetical enjoyment.